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Beste Boechoutenaren 
Beste Vremdenaren

De verkiezingen van mei liggen 
intussen weer achter ons. Onze  
partij kreeg op nationaal niveau een 
uppercut te verwerken, maar we 
werden zeker niet knock-out geslagen. 
Onze rangen blijven, in tegenstelling 
tot die van andere partijen, gesloten. 
Wij zullen ook de komende jaren 
allemaal weer hard verder werken 
aan het Vlaanderen van morgen en 
blijven bewijzen dat een stem voor de 
N-VA de juiste keuze is.

Intussen zijn ook de zomermaanden 
voorbij. We trekken het politieke jaar 
weer op gang en blijven als grootste 
oppositiepartij meer dan ooit de luis 
in de pels van de lokale meerderheid. 
Daarbij focussen we zoals steeds op 
de thema’s die voor onze gemeente 
belangrijk zijn: 
• een realistisch mobiliteits- 

beleid waarin elke weggebruiker 
zijn plaats krijgt en veiligheid 
primeert;

• gezonde gemeentelijke  
financiën;

• betaalbare woningen en  
voorzieningen voor iedereen, 
met behoud van het landelijke, 
groene karakter van onze 
gemeente.

Veel leesplezier met dit huis-aan-
huisblad!

Thomas Van Herbruggen
Afdelingsvoorzitter

Nieuwe fietsbrug aan de  
Victor Heylenlei
Begin mei legde de provincie Antwerpen in opdracht van N-VA- 
gedeputeerde voor Mobiliteit Luk Lemmens een nieuwe fietsbrug aan ter 
hoogte van de Victor Heylenlei. Die brug heeft een belangrijke plaats op 
het traject van de fietsostrade F11 Antwerpen-Lier op de grens tussen 
Boechout en Mortsel. 

De constructie bestaat volledig uit  
composiet en de brug heeft met zijn  
26,5 meter de langste vrije overspanning 
van het land. De provincie werkte tijdens 
de zomer door aan de fietsbrug. Vervolgens 
is het wachten op de heraanleg van de 
Oude Steenweg, waarlangs de fietsostrade 
moet aansluiten op het al bestaande traject 
langs de spoorweg. 

“We hopen dat de fietsbrug tegen het 
einde van het jaar kan worden ingereden”, 
zegt eerste gedeputeerde Luk Lemmens. 
“Dit project past volledig in onze  
N-VA-filosofie voor een betere mobiliteit 
voor alle weggebruikers. We volgen het 
project dan ook nauwgezet verder op.”

Dinsdag 8 oktober
N-VA op de jaarmarkt

Zaterdag 9 november
Jaarlijkse kaas-en-wijnavond
Zaal Vooruit

Noteer in uw agenda

  Gedeputeerde Luk Lemmens en  
voorzitter Thomas Van Herbruggen.
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Assita Kanko te gast bij 
N-VA Boechout-Vremde
Op zaterdag 8 juni was niemand minder dan kersvers verkozen 
Europees Parlementslid Assita Kanko te gast op onze jaarlijkse 
afdelingsbarbecue in zaal Den Boom in Vremde. Ruim honderd 
sympathisanten en leden kwamen luisteren naar haar bewogen 
en moedige levensverhaal. De Brusselse politica uit Burkina Faso 
werd als jong meisje besneden. Ze vertelde over haar verhaal in 
haar boek ‘Omdat je een meisje bent’, dat we u zeker kunnen 
aanbevelen. Ons bestuur is trots dat we deze topper naar onze 
gemeente hebben kunnen halen.

Vlaanderen investeert in Boechout-Vremde

Parklokaal ontvangt 9 000 euro  
voor meer brandveiligheid
Ben Weyts, minister van Toerisme in de Vlaamse Regering tussen  
2014 en 2019, investeerde maar liefst 1,5 miljoen euro in 73 Vlaamse 
jeugdverblijven. Dankzij gerichte steun kunnen uitbaters hun verblijf 
moderner, brandveiliger en kindvriendelijker maken voor een breder 
publiek. Het Parklokaal in het George Van Raemdonckpark kan  
rekenen op een subsidie van zo’n 9 000 euro. 

Vakantie is nog niet voor elke jongere in Vlaanderen vanzelfsprekend. Grote (school)groepen of jeugdbewegingen 
stuiten bij het maken van vakantieplannen vaak nog op drempels. Veel jeugdverblijven hebben aanpassingen nodig om 
maximaal te kunnen inspelen op de noden en verwachtingen van hun jonge gasten. “Het gaat om investeringen die vaak 
niet onmiddellijk renderen. Daarom biedt Toerisme Vlaanderen gerichte financiële steun”, legt Ben Weyts uit. 

Investeren in de jeugd
Het Parklokaal is een van de jeugdverblijven die Vlaamse steun krijgen. Het kan rekenen op een subsidie van zo’n  
9 000 euro. N-VA Boechout-Vremde is zeer opgetogen met die beslissing. “Investeren in jeugdverblijven is voor ons  
zeer belangrijk. Elk kind moet kunnen genieten van activiteiten in een veilige en comfortabele omgeving. Ook het  
verhogen van de toegankelijkheid is voor ons essentieel. Dat Vlaanderen investeert in een jeugdverblijf in onze gemeente, 
kunnen wij alleen maar toejuichen”, aldus fractievoorzitter Sven Snyders.

Scoutslokaal en jeugdverblijf
Op korte termijn is het de bedoeling dat de 31ste Scouts Sint-Bavo naar het Parklokaal 
verhuist. “Momenteel is men vanuit de Scouts nog bezig met het hele verbouwingsproject, 
zodat het Parklokaal in de nabije toekomst klaar is voor de aankomende verhuisoperatie. 
Dankzij de subsidie van onze minister kan het lokaal binnenkort ook beschikbaar  
worden gesteld voor andere verenigingen, voor groepen of als jeugdverblijf. Dat betekent 
zeker een meerwaarde”, besluit Sven Snyders.

Sven Snyders 
fractievoorzitter
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Boechout alsmaar dieper in de rode cijfers
Omdat we al jaren geconfronteerd worden met misleidende communicatie van het gemeente- 
bestuur over hoe goed onze gemeente het financieel doet, heeft gemeenteraadslid Erik Philibert  
de officiële cijfers van de laatste vier jaar grondig onderzocht. En die zien er helaas niet goed uit. 
“Boechout heeft dringend nood aan een verantwoord financieel beleid”, zegt Erik. 

Naast de financiële resultaten van de gemeente zelf, zijn  
er ook die van het AGB, het Autonoom Gemeentebedrijf. 
“Dat is het gemeentelijk vehikel waarin sportpark Sneppen-
bos, het nieuwe politiekantoor en de kindercrèche werden  
ondergebracht”, legt Erik Philibert uit. “Het is belangrijk 
om ook die cijfers erbij te nemen, want het AGB en de 
gemeente zijn als communicerende vaten.” Verliezen in 
het AGB worden immers bijgepast door de gemeente. Lees: 
door alle inwoners van Boechout en Vremde.

Negatieve evolutie
Buiten het feit dat de cijfers op zich niet fraai zijn, is de 
N-VA ook ongerust over de negatieve evolutie die zich  
de laatste vier jaar voordeed. “De putten worden alsmaar  
dieper, de cijfers alsmaar roder”, stelt Erik vast. “Het  
gemeentebestuur met Pro aan het roer leeft al jaren  
boven zijn stand, zo blijkt uit de cijfers.”

Hieronder vindt u een overzicht van de meest verontrus-
tende vaststellingen:
•  De schulden zijn de afgelopen vier jaar verdrievoudigd. 

Ze stijgen van 9,7 miljoen euro in 2015 naar 27 miljoen in 
2018. Dat is meer dan 2 000 euro schulden per inwoner. 
In een gemiddelde Vlaamse gemeente is dat nog niet de 
helft. 

•  De spaarpot van de gemeente raakt leeg. Wat er op de 
zichtrekening van de gemeente stond, is op vier jaar tijd 
met meer dan een kwart gedaald (- 950 000 euro).

•  De gemeente is niet meer in staat om haar facturen op 
tijd te betalen zonder kaskrediet op te nemen.

•  De kosten zijn niet onder controle. Op vier jaar tijd zijn  
ze met 3,5 miljoen euro gestegen. En dat terwijl de  
opbrengsten slechts 1,1 miljoen hoger liggen. Het tekort 
van Boechout wordt daardoor elk jaar groter. 

•  De gemeente sloot haar rekeningen in de periode 2015-
2018 systematisch af met rode cijfers. Het tekort neemt 
jaar na jaar toe. 

Als de gemeente op deze manier verder doet, moet ze meer 
en meer gaan lenen. En hoewel de overheid ons waarschuwt 
dat geld lenen ook geld kost, hebben nog te weinig linkse 
besturen dat begrepen. “Een verantwoord financieel beleid 
is dringend nodig”, besluit Erik.

Boechout bij slechtste leerlingen van de klas
Een artikel in De Tijd van 21 augustus bevestigt dat 
Boechout wat de gemeentefinanciën betreft tot de 
slechtste leerlingen van de klas behoort. Het is pijnlijk te 
moeten vaststellen dat de werkelijke financiële toestand 
van Boechout nog veel slechter is. De berekening van  
De Tijd houdt namelijk enkel rekening met de verliezen  
van de gemeente, en niet met die van het AGB. En ook 
daar stapelen de verliezen zich op, onder meer door de  
investeringen in sportpark Sneppenbos. 

Raadpleeg onze volledige analyse en alle cijfers op www.n-va.be/boechout

Erik Philibert  
Gemeenteraadslid 0
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Rarara, wie is bevoegd?

Vlaams
Federaal

Vlaams
Federaal

... een zorgkundige 
    die eten maakt

... een verpleegster
    die bloeddruk meet

De zieke in het ziekenhuis is een 
federale bevoegdheid, thuiszorg 
is Vlaams. Een thuishulp die eten 
maakt, is dus een Vlaamse 
bevoegdheid. Maar meet een 
thuisverpleegster uw bloeddruk 
of legt ze een verband, dan is 
het toch federaal.

Vlaams
Federaal

Vlaams
Federaal

Een potvis ...

... in de zee

... op het strand

De potvis die zwemt in de zee 
is een federale potvis. Leg hem 
op het strand en hij wordt 
Vlaams. Zo ook de kip: op de 
boerderij is ze Vlaams. Maar 
leg diezelfde kip op uw bord en 
ze wordt federaal.

Een woordje uitleg. Lorem 
ipsum dolor sit amet, consecte-
tuer adipiscing elit, sed diam 
nonummy nibh euismod 
tincidunt ut laoreet dolore 
magna aliquam erat volutpat. 
Ut wisi enim ad minim veniam, 
quis nostrud exerci tation 
ullamcorper 

Vlaams
Federaal

Vlaams
Federaal

Maximumsnelheid ...

Bart De Wever, voorzitter N-VA

... op de weg

... op de snelweg

Vlaams
Federaal

... bij werken
    op de snelweg

120

50

120

De maximumsnelheid is een 
Vlaamse bevoegdheid. Behalve 
op de autosnelweg, daar is ze 
federaal. Tenzij er wegenwerken 
zijn op die autosnelweg, dan is 
de maximumsnelheid weer 
Vlaams. Neemt u de bus naar 
het station, dan rijdt u Vlaams. 
Neemt u vervolgens de trein, 
dan reist u federaal.

Absurd is het enige juiste woord voor de manier waarop de bevoegdheden in dit land zijn 
verdeeld. Vlaanderen verdient beter. Daarom kiest de N-VA voor confederalisme. Dan 
is Vlaanderen bevoegd voor álles: de zieke, de potvis, de kip en de maximumsnelheid. 
Samenwerken met Wallonië: ja, maar alleen waar dat een meerwaarde voor Vlaanderen 
betekent. Alleen zo kunnen we blijven vooruitgaan.

U wordt thuis geholpen door...


